
Protokoll fört vid extra årsmöte med Alliansen Varbergs Boulehall fredagen
den 18 september 2O2O i Boulodromen.

Närvarande:

Derome: Bengt-Äke lvarsson och Sven Bengtsson

Verksveteranerna: Mayenne Tyrbo, Arne Nilsson, Gretha Andersson, Inge Andersson, Kurt Karlsson, Gunvor Karlsson, Jan-Åke Olander, Lars-Bertil Johansson,
Wivi-Anne Borgäng, Gösta Borgäng, Margareta Antonsson, Kerstin lohansson, Olle Fransson, Anders Andersson, B.jörn Broström, Harriet Andersson och Kristina
Larsson

Läiet: Lars Magnusson, Thore Lindahl, Ulla-Britt Persson, Per Qvenild, Alf Larsson, Marika Svensson, Bertil Carlsson och Bengt Alvhage
PRO: L Olsson, Jan Arnudd. Torsten Paulsson och Anna Larsson

sPF: Gösta Bender och Marianne V. Bender

Kulknappen: Christer Sandberg, Mats Peterson, Lena Hjalmarsson, Walter Mörk, Hans Ericsson, Arne Dyberg, Lars Mauritsson, Lennart Bengtsson, Jan-Olof
Olsson, Lasse Rydberg, Inger Nygren, Kenneth Joharlson och Sven-Arne Bengtsson
Åskloster: Rigmor Granath och Ingela lohansson

g 1 Sekreteraren Mats Peterson öppnade mötet.

S 2 Christer Sandberg valdes till mötesordförande.

S 3 Mats Peterson valdes till mötessekreterare.

5 4 Bertil Carlsson och Walter Mörk valdes till justerare.

5 5 Det extra årsmötet ansågs behörigt kallat.

5 6 Den föreslagna dagordningen fastställdes med tillägg av ett förslag från valberedningen samt
föreningens firmatecknare.

5 7 Ekonomisk rapport. Per Q redogjorde kortfattat för föreningens ekonomi som ansågs relativt god.
Bengt Alvhage efterfrågade en undersökning av antalet hallkort i respektive förening.

5 8 Val av föreningens ordförande. Då valberedningen inte hittat någon kandidat föreslog den att styrelsens
ordförandeuppdrag ambulerar inom styrelsen. Mötet beslutade enligt valberedningens förslag.

I 9 Vakanta styrelseplatser. SPF och PRO uppmanades att, ienlighet med stadgarna, utse ordinarie
styrelseledamöter och su ppleanter.

510 Ventilationen. Efter Pers redogörelse av installation av en värmeåtervinningsanläggning och ekonomin i

samband med detta samt en diskussion med anledning av kostnader och annat, så beslutade mötet att vi
installerar en sådan anläggning till lägsta möjliga kostnad. Till detta ändamål kommer erforderllga lån att
ras u pp.

Mot beslutet reserverade sig SPF genom sin delegat Gösta Bender.

5 1L Caf6ets öppnande. Efter livlig diskussion fanns det två förslag: dels styrelsens förslag att öppna caf6et
den 12 oktober, dels Verksveteranernas och SPF:s hållning att vänta till efter jul med att öppna caf6et.
Efter votering segrade styrelsens förslag med tillägget att Boulodromen då skall vara "Coronasäkrat".

5 12 Tillsättande av Coronagrupp. En sådan grupp tillsattes för att, med FHM:s olika dokument och
rekommendationer som grund, se till att riskerna för smittspridning minimeras. I gruppen ingår Mats
Peterson (sammankallande), Marika Svensson, Maggan Antonsson samt Per Qvenild.

5 13 Arne Dyberg redogjorde för TK:s beslut angående seriespelet. Det kommer att ske på onsdagar och
torsdagar och spelet läggs upp så att risken för smittspridning minimeras.

5 14 övriga frågor: UIla-Britt Persson krävde för valberedningens räkning att avsägelser sker skriftligt igod tid
före årsmötet.
I vanlig ordning så överlåts frågan om föreningens firmatecknare till styrelsen.

5 15 Ordförande Christer Sandberg förklarade mötet avslutat.
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